

REFERAT AF BESTYRELSESMØDE

Mandag d. 21. april kl. 18.30

Fremmødte bestyrelsesmedlemmer: Jonathan, Rikke, Magnus, Frederik, Daniel, Christian, Kåre

Øvrige fremmødte: Morten Baagøe

1. FORMALIA

Ordstyrer: Christian

Referent: Kåre

2. OPGAVELISTEN

Fast punkt. Ansvarlig: Ordstyrer

Opgave	Status	Ansvarlig	Deadline	Fra
Daniel opdaterer billeder i klubben med nye ansvarsområder.	Done	Daniel		03-25
Magnus sørger for, at vi får skiftet kummeffryseren til en skabsfryser. Købes 6. april.	Done	Magnus		03-25
Kåre poster referatet på hjemmesiden.	Done	Kåre		03-25
Kåre tager kontakt til Philip for at afholde et møde baseret på beslutninger fra bestyrelsesmødet februar 2025 ifht. NTS.	Har rakt ud.	Kåre		02-25
Kåre skriver takkelisten på hjemmesiden	Done	Kåre		03-25
Kåre og Jonathan skal opdatere og definere sekretærens opgaver og ansvarsområder.	Ikke gjort.	Kåre		03-25
Kåre opdaterer ORAM med information fra værkstedsudvalget.	Done.	Kåre		03-25
Jonathan reviderer politikken omkring positive børneattester efter feedback på april mødet.	Ikke gjort.	Jonathan		04-24
Jonathan giver en opdateret status på klubbens økonomi skriftlig inden næste møde.	Done. Fremadrettede opdateringer kommer på første møde i kvartalet.	Jonathan		03-25
Jonathan kommer med en opdatering på Sidste Søndags økonomi når det er vurderet over det	Jeg antager vi mener efter 2. kvartal. Den føjes til kasserer og	Jonathan		03-25

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



Opgave	Status	Ansvarlig	Deadline	Fra
næste kvartal.	sekretærpunktet.			
Jonathan tager kontakt til tabletopudvalget og formidler, at de gerne må gøre noget med afstillingsbordene på 2. sal.	Gjort mundtligt. Det blev kommunikeret at det ikke skulle blandes sammen med udsmykningsprojektet.	Jonathan		03-25
Frederik informerer Rikke om beslutningen om salg af Airsoft ting.	Gjort.	Frederik		03-25
Frederik opdaterer facebook med en regel om, at hvis man blokerer admins bliver man smidt ud af gruppen. Han informerer senere, så vi ikke drukner facebook i opdateringer.	Ikke gjort endnu. Jeg har lagt ind i min kalender, at den skal lægges ud i første weekend i maj.	Frederik		03-25

HVILENDE OPGAVER

Hvilende opgaver er opgaver, der ikke pt. har nogen ansvarlig og dermed ikke forventes løst i nogen nær fremtid. Alle bestyrelsesmedlemmer er meget velkomne til at påtage sig de hvilende opgaver.

Opgave
Rikke tager kontakt til Bo for at høre om han har kontaktoplysninger på dem der reparerede vores telte sidst, og sætter gang i en reparation. Det ligger hos Sidste Søndag nu.
Vi afholder rengøringsdag to gange om året; april og oktober. Der indkaldes mindst en måned før.
Lave et forslag til regnskab / budget der er mere i stil som virksomheder gør det.
Daniel og Rikke arbejder med et oplæg til en ny hjemmeside.
Sommeren 2025 følger vi op på, om der er sendt nye klubskaabskontrakter rundt til alle.
Vi skal udarbejde en kommunikationspolitik jf. dialogen på GF.
Vi skal hen under sommeren følge op på om Sidste Søndag har indkøbt borde/bænke sæt som aftalt.

3. INDKOMMEN POST

Fast punkt. Ansvarlig: Kommunikationsansvarlig

ROLLESPIL PÅ SAMSØ

BESKRIVELSE

Vi er blevet spurgt om vi vil donere noget af Sidste Søndag's udstyr til nogle folk der vil starte en lignende rollespilskampagne på Samsø.

BESLUTNING

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



Vi svarede dem at de kunne prøve landsforeningen Bifrost, men vi ville tænke på dem hvis vi havde noget brugbart til overs.

UNGDOMMENS RØDE KORS – JUBELLEJREN

BESKRIVELSE

Jeg er frivillig på Jubellejren, som er en sommerlejr afholdt af Ungdommens Røde Kors. Lejren er for børn i udsatte positioner, som ikke ellers kommer på sommerferie. Vi afholder lejren i uge 30, hvor vi samler 60 børn fra Nord- og Midtjylland på Vesterbølle Efterskole - vores fornemmeste opgave er at give børnene en fantastisk og uforglemmelig uge. I år har vi fantasy-tema og om tirsdagen afholder vi den store rollespilsdag - tirsdag d. 22. juli.

Vi vil derfor høre, om nogle fra jeres forening kunne være interesserede i at komme ud på lejren og instruere børnene i liverollespil, hjælpe med at lave våben, eller hvad I nu kunne tænke jer. Vi forestiller os, at det kunne have en stor "wow-effekt", at der kommer nogle seje folk udefra, som er eksperter i rollespil.

Vi ved, at det er stor ting at spørge om midt i sommerferien, men vi håber meget, at I kunne have lyst til at hjælpe os med at give børnene en kæmpe oplevelse.

BESLUTNING

Vi har svaret dem at vi ikke har tilstrækkeligt med frivillige da vi har gang i mange andre projekter for tiden.

SÆRLIGT TILRETTELAGT UNGDOMSUDDANNELSE (STU)

BESKRIVELSE

Vi har et projekt, hvor vi arbejder med at understøtte unge der går på en Særligt Tilrettelagt Ungdomsuddannelse (STU) i at engagere sig i frivillige foreningsfællesskaber.

I projektet præsenterer vi dem for hvad det vil sige at være frivillig, hvad en forening er osv. Og så bliver det også tænkt ind i deres skoleskema, så de fx er ude at besøge og hjælpe til i nogle foreninger i skoletiden.

De unge har forskellige udfordringer, mange har autisme, ADHD og angst kombineret med andre ting som fx ordblindhed eller mindre fysiske handicaps. Udover at præsentere dem samlet for nogle forskellige tilbud laver vi meget vejledning på individniveau, hvor vi hjælper dem (der er interesserede) i at finde det rette sted for dem - ofte baseret på interesser.

I den forbindelse har vi lavet et lille katalog, som et konkret redskab for vejledere til at sidde og kigge i med eleverne, med forskellige foreninger man kan blive en del af.

Det handler mest om at have et samtale-værktøj med en variation af muligheder, som vejlederne kan bruge til at pejle sig i retning af elevens interesser og hvilke muligheder der kunne være - og så hjælper vi dem også med at udfolde de muligheder.

Men de skal gerne have noget der er lidt konkret.

Jeg vil høre dig/jer om det er OK vi har TroA med i kataloget?

Vi tænker nemlig, at det kunne være et relevant og godt fællesskab for nogle af de unge.

Men hvis I pludselig oplevede, at der kom et par nye unge medlemmer, så kunne det måske være rart for jer at vide, hvordan de var kommet frem til jer, og hvad de havde fået præsenteret 😊

Sig endelig til hvis I har brug for eller er interesseret i at høre mere om projektet.

BESLUTNING

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



De har skrevet til os, da de hørte det foredrag jeg gav til konference 'Bedst for os', og de var meget begejstrede for det de hørte om os, så derfor har de kontaktet os i den her forbindelse. Jeg har sagt til dem at vi gerne vil samarbejde med dem, og hjælpe hvor vi kan.

KOMMUNALVALG - BIFROST

BESKRIVELSE

Hejsa Rikke.

Jeg er ved at forberede det næste kommunalvalgsmøde, og ville høre om du/I er interesserede i at deltage denne gang? Vi snakker tirsdag den 6. maj kl. 19 - 21. 😊

BESLUTNING

Vi takker nej. Rikke svarer Bifrost.

4. SEKRETÆREN OG KASSEREREN

Fast punkt. Ansvarlig: Kassereren

Der gennemgås regnskab samt øvrige centrale orienteringspunkter fra kassereren.

GENNEMGANG AF REGNSKAB

Økonomien ser lovende ud overordnet set. Bedste (og meget forsigtige) bud lige nu er at vi ender med 15.000 DKK mere i overskud end budgetteret.

5. PROJEKTOVERBLIK

Fast punkt. Ansvarlig angives under de enkelte projekter.

KRATHUSET

Ansvarlig: Christian

Vi afventer sagsbehandling, det tager nok lidt tid, Jeg kan læse i pressen af sagsbehandlingstiden er steget en del under den nye rådmand og der skal tilføres flere penge til området.

SAMVÆRSPOLITIK

Ansvarlig: Frederik

Vi afholder næste møde den 5. Maj, hvor Bifrost håber på at have fundet en til at deltage med os. Uanset hvad afholder vi et møde.

CONTAINEROPRYDNING

Ansvarlig: Daniel

Østerskov mangler stadig nogle ting i containerne.

Planen er lige nu at hente containerne ned til Østerskov og så bringe dem retur igen.

Daniel tager kontakt til Bo for at få koordineret om de skal lade containerne stå i Hobro og de så kan skrotes derfra.

PROJEKT SYVÆRKSTED

Ansvarlig: Daniel

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



Vi mangler at sende et regnskab og så er projektet afsluttet, som Jonathan sørger for.

VINTERLEJR

Ansvarlig: Kåre

Vi har afsluttende møde d. 8. maj.

SOMMERLEJR

Ansvarlig: Christian

Vi har holdt arrangørmøde og blevet enige om hvordan ansvar og roller skal fordeles. Der bliver ikke nogen arrangør rabat. Vi blev enige om at give 200kr rabat til folk med lav indkomst. SU, arbejdsløse og lign. Man kan ikke få både TRoA medlems rabat og lav indkomst rabat.

Vi vurderer ikke at eksisterende deltagere vil gøre brug af denne i nævneværdig grad, så det kan i stedet hjælpe med at tiltrække flere deltagere, som ellers ikke vil være kommet. Hver ekstra tilmeldt under denne billet type giver cirka 325kr, mens en almindelig billet giver cirka 475/525kr afhængigt af TRoA rabat. Men 10% buffer i stedet for 5% skal vi have en tilmeldt mere end det godkendte budget. (22 i stedet for 21).

Udvalget beder om at det reviderede budget kan godkendes. Bestyrelsen godkender.

UDVALGSTUR

Ansvarlig: Kåre

Vi har lejet en hytte.

Kåre indkalder til et møde. Rikke og Magnus vil gerne være med.

AKTIV SOMMER

Ansvarlig: Daniel

Charlotte er i gang. Daniel tager kontakt for at få en opdatering og holde løbende kommunikation.

LÅNEUDSTYR OG TELTE FRA AN-TV PULJEN

Ansvarlig: Jonathan

Der er ikke sket noget.

AALBORG MINI-HALVMARATON

Ansvarlig: Jonathan

Jeg er stadig i gang med at finde frivillige til eventet. Umiddelbart har jeg ca. 10 der har sagt ja, og ca. 20 jeg mangler svar fra.

Jeg har fået forslag om at spørge hhv. Akastin og Nieros om de vil være med. Jeg vil gerne høre bestyrelsens holdning til en evt. deling af indkomsten fra arrangementet, hvis det bliver noget.

Bestyrelsen bakker op omkring at der laves en deling med andre foreninger, der bidrager. Jonathan beslutter hvordan den fordelingsnøgle fungerer. Der er enighed om, at det var den rette proces at bringe det her op til bestyrelsen så vi kan træffe en formel beslutning om det.

LOKALEOPGRADERING 3.0

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



Ansvarlig: Daniel

Vi diskuterer kort, at når vi blokerer lokalerne for at lave dette, skal vi sikre at vi ikke lægger os oveni planlagte aktiviteter og at påvirkede medlemmer og aktiviteter orienteres.

MALE- OG LATEXVÆRKSTED

Ansvarlig: Frederik

Jonassen Ventilation har ikke svaret på mine mails eller opkald siden de var ude og kigge på vores lokaler lige inden sidste møde. Jeg er derfor begyndt at lede efter et andet firma til jobbet. Christian foreslår at tage fat i Bo-Vent.

TRY OUT

Ansvarlig: Frederik

Magnus og jeg sætter os og kigger på det i en af de kommende weekender.

6. ROS OG GODE HISTORIER

Ansvarlig: Alle

Alle må bidrage med positive historier og ros for det gode arbejde de mange frivillige laver. Vi kommunikerer primært rosen gennem hjemmesiden, så det er synligt for alle.

Ros

Kia Kurtzmann, Peter Bliss, Kian Torp-Nielsen, Tor Torp, Jonas CB, Teis Pazdzior, Marcus Justesen, Daniel Bliss, Christian Nørgaard, Thomas Holm og Magnus Hegelund for at deltage på rengøringsdagen.

Poul Bonderup for at lave film/maledag d. 6. april.

7. STATUS FRA UDVALG

Ansvarlig: Udvalgsansvarlig

BORDROLLESPILSUDVALGET

De har lavet retningslinjer i forbindelse med maling af figurer og dækning for udgifter herved jf. generalforsamlingsbeslutning. Vi har godkendt deres retningslinjer over email, så de kunne komme igang.

TABLETOPUDVALGET

Det er Tabletop udvalget der gerne vil stå for at skifte afstillingsbordene ud. Thomas Madsen regner med en prisramme på 3-4000 kr. De går til at skifte krydsfinerpladerne ud med samme tykkelse MDF plader, som vi har til spillebordene. Han siger de er mere resistente for at bøje under fugt mm. Det er stadig planen at skrotte halvdelen af bordene, fordi de ikke bliver brugt.

Jonathan anbefaler at vi godkender 4000kr separat fra andre budgetter, for at holde det simpelt. Derudover synes han bare de skal have lov til at køre på med projektet.

SIDSTE SØNDAG

Jonathan er trådt ud af Sidste Søndag udvalget. Han hjælper fortsat med at holde kontakten med udvalget.

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



NOTER, BESLUTNINGER OG OPGAVER

Intet at notere.

8. STATUS FRA KOMMUNEN

Ansvarlig: Kommunekontaktansvarlig

BESKRIVELSE

Vi har spurgt fritidsforvaltning om vi kan få blokeret de parkeringspladser der er tæt på rampen ned til kælderen. De er ikke helt klar over hvor i kommunen det bliver bestemt, men de prøver at undersøge det.

NOTER, BESLUTNINGER OG OPGAVER

Intet at notere.

9. AFVIKLING AF AIRSOFT

Ansvarlig: Christian

BESKRIVELSE

Morten Baagøe præsenterer hvordan han oplever forløbet omkring afvikling af Airsoft, hvor han oplever at der er blevet kommunikeret utilstrækkeligt fra bestyrelsen side.

ANBEFALING

Der er ingen anbefaling.

DISKUSSION

Dialog omkring emnet. Vi får præsenteret de forskellige udlægninger af forløbet og hvad der er sket.

Vi diskuterer hvad vi kan lære af forløbet for at undgå, at vi havner i en lignende situation en anden gang. Bestyrelsen kan godt forstå Baagøes frustration omkring forløbet.

BESLUTNING

Der blev ikke vedtaget noget konkret.

10. STUDENTERGILDE – PHILIP FLERON

Ansvarlig: Christian

BESKRIVELSE

Jeg skal holde studentergilde her i Juli right, og jeg overvejer at holde det i TRoAs lokaler. tingen er at nogle af dem jeg kommer til at invitere, ikke er i TRoA. jeg ville høre om man kunne lave en aftale med at de kan få en undtagelse for den ene gang eller noget?

ANBEFALING

Vi giver ikke nogen undtagelse til entre, men hvis det ikke påvirker andre aktiviteter kan han godt bruge lokalerne. Den booking ansvarlige hjælper Philip med en dato.

DISKUSSION

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



Det blev foreslået, at vi laver en generel politik om, at alle private arrangementer der falder udenfor foreningens formålsparagraf i foreningens lokaler skal godkendes af bestyrelsen og de altid har lavere prioritet end foreningens arrangementer.

Diskussion om hvilke typer af private arrangementer der ikke vil være hensigtsmæssige at holde – eksempelvis meget fest/druk-orienterede arrangementer. Mindre arrangementer – hvor aktiviteten i højere grad drejer sig omkring noget der falder indenfor vores formålsparagraf – er naturligvis okay, også selvom det er en lukket deltagerkare.

Der er også et aspekt af, hvorvidt arrangementet er til gene for andre – og hvor stor risikoen er for at faciliteterne bliver efterladt i dårligere stand end de var da folk kom.

Det betyder også noget hvilken aktivitet der foregår. Er det noget brætspil og hygge eller er lokalerne bare nogle "tilfældige" lokaler som man havde adgang til?

BESLUTNING

Der er enighed om, at der ikke er noget grundlag for at dispensere fra gæstebetalingen.

Vi har brug for at vide hvilken type arrangement det er, inden vi kan tage stilling til det. Er det en drukfest? Eller er det bare en hyggelig komsammen? Hvor mange deltagere er der? Hvor regner de med at være? Hvor meget fylder det? Frederik tager kontakt til Philip.

Kåre laver et udkast til en generel politik.

11. DRAGON LEGION - BRUG AF VORES LOKALER

Ansvarlig: Christian

BESKRIVELSE

Nu hvor vi endelig har fået klar besked om hvilke arrangementer der er godkendt og hvilke der ikke er, vil vi super gerne booke jeres øverste etage i en uge i start slut september, start oktober, hvis det kan lade sig gøre.

Vi vil gerne betale for at kunne overnatte ved jer, på trods af de udfordringer vi diskuterede på jeres bestyrelsesmøde. Det har vi besluttet da omkostningerne for overnatningsfaciliteter i Aalborg vil overstige 110.000,- for arrangementet og derved totalt ødelægge vores 60-65.000,- budget.

Hvis slut september start oktober ikke kan lade sig gøre er vi åbne for en hver uge i løbet af året derefter. Det gør ingen forskel for arrangementet, kun noget papir fnider bagved Dragon Legion.

Venlig hilsen

Liv Andersen

ANBEFALING

Vi holder fast i prisen på 8.000kr, den booking ansvarlige hjælper Liv med en dato.

DISKUSSION

Intet at notere.

BESLUTNING

Vi står fast på den oprindelige beslutning. Rikke koordinerer ifht. dato.

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



12. DISCORD SERVER

Ansvarlig: Christian

BESKRIVELSE

Vi arbejder på at udvide vores tilstedeværelse og community på Discord, i den forbindelse er der mulighed for at lave specielle emojis til serveren. Da der er en begrænsning på 50 pr server (pt er der ikke nogen) så vil jeg lige høre om der er nogle retningslinjer for disse, eller om foreningen har nogle planer for Discord vi skal være ekstra obs på.

Mvh Steffen

ANBEFALING

Anbefaling til beslutning: De får lov, med en tilføjelse om at de ikke behøver bruge alle 50, hvis andre får lignende ideer, men de må godt bruge 49 😊

DISKUSSION

Intet at notere.

BESLUTNING

Frederik har orienteret Steffen.

13. HÅNDTERING AF AFFALD

Ansvarlig: Magnus

BESKRIVELSE

Der er blevet spurgt ind til hvordan vi skal håndtere affald i TRoA, ift. hvornår skraldespande skal tømmes. Derfor bliver der lavet nogle retningslinjer som medlemmer kan forholde sig til, og som kan bruges til at informere andre om den rette adfærd.

ANBEFALING

Jeg vil anbefale at retningslinjer ift. at tømme skraldespande burde være, at man altid skal tømme skraldespande hvis man har smidt madaffald der i, for at undgå at det bliver muggent. Dertil vil det også anbefales at man fjerner posen, slår knude om den og sætter en ny i stativet så snart man har smidt madaffald der i. Da det ellers er nemt at gå fra det, lave noget andet og glemme at tømme skraldespanden derefter.

Ellers, hvis alt affald der i er uorganisk, skal skraldespanden bare tømmes når den er ved at være fuld, helst omkring 4/5 af dens kapacitet, da det skal være muligt at slå knude om den.

DISKUSSION

Der er særligt fokus på at være skarpere omkring madaffald.

BESLUTNING

Magnus har ansvaret for at optimere vores politik og information omkring håndtering af affald.

14. AUTISMEFORENINGEN

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



Ansvarlig: Frederik

BESKRIVELSE

Jeg har været med til møde mellem Ungdomsudvalget og Autismeforeningen. De er blevet enige om at afholde to camps på følgende tidspunkter:

02/07 til 04/07 og 30/07 til 01/08. Det er camps uden overnatning, hvortil vi vil forberede to workshops per dage (formiddag og eftermiddag) af cirka 4 timers varighed. Detaljerne arbejder vi med næste gang, vi mødes, men det kommer til at være ting som bordrollespil, brætspil, Magic, lave banner, kamp og kage og lignende.

Det forventes, at Autismeforeningen har 4-5 deltagere med, og at vi så spæder til med de resterende (vi regner med, at hele arrangementet har plads til omkring 20), så vi kan forsøge at integrere deltagerne fra Autismeforeningen i nogle Aktiv Tirsdag grupper.

Autismeforeningen har frivillige med til at ordne det praktiske (lave mad, gøre rent osv.), så vi kun skal fokusere på selve aktiviteterne.

Vi skal som bestyrelse beslutte, hvad det skal koste Autismeforeningen at leje lokalerne. De betaler for alle de ting, der skal bruges til arrangementet, og eventuelle overskydende penge kan TRoA bruge lidt, som vi har lyst til – vi får desuden lov til at beholde resterende materialer.

ANBEFALING

Da arrangementet er indenfor vores formål, størstedelen af de forventede deltagere er TRoA-medlemmer og vi får lov til at beholde eventuelt overskydende materiale, vil jeg anbefale, at vi ikke tager penge for brugen af lokalerne.

DISKUSSION

Deltagerne fra autismeforeningen er som udgangspunkt alle under 18 år.

BESLUTNING

Der er opbakning omkring arrangementet og at Frederik styrer, hvordan der evt. skal tages betaling.

15. MEDLEMSKONTROL

Ansvarlig: Jonathan

BESKRIVELSE

Vi plejer at holde medlemskontrol 2 gange årligt, hvor vi i en periode på 2 uger fører kontrol med, om dem der er i lokalerne også er medlemmer.

ANBEFALING

Jeg forslår vi fortsætter det i år, og anbefaler at vi gør det fra d. 12. maj til d. 25. maj.

DISKUSSION

Intet at notere.

BESLUTNING

Vi tager de følgende datoer med følgende ansvarlige:

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



- Mandag d. 12. maj: Frederik + Magnus
- Tirsdag d. 13. maj: Jonathan
- Onsdag d. 14. maj: Christian
- Torsdag d. 15. maj: Magnus
- Fredag d. 16. maj: Frederik
- Lørdag d. 17. maj: Jonathan
- Søndag d. 18. maj: Jonathan
- Mandag d. 19. maj: Daniel
- Tirsdag d. 20. maj: Rikke
- Onsdag d. 21. maj: Christian
- Torsdag d. 22. maj: Magnus
- Fredag d. 23. maj: Frederik
- Lørdag d. 24. maj: Magnus
- Søndag d. 25. maj: Kåre

16. FAST LUKKET PUNKT

Ansvarlig: Ordstyrer

BESKRIVELSE

Dette er et fast, lukket punkt på møderne som er en lejlighed for bestyrelsen både til at vende ting i enrum hvis der er behov for, at diskutere noget uden det kommer ud i en bredere kreds og for at sikre, at når der kommer specifikke lukkede punkter på mødet, så håndteres de her uden det nødvendigvis er synligt for alle, at der er et lukket punkt der skal vendes.

Det vil som udgangspunkt altid være det sidste punkt på dagsordenen.